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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 
IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 11. května 2021 od 8,30 hodin 
Místo: volnočasové centrum „Hasičárna“ v Brozanech nad Ohří 
Přítomni: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Bc. Čechová Martina, Albrechtová Romana,  Salcmanová Jana, 
Ing. Padělek František, Bc. Sazeček Tomáš, Ing. Hajná Eva, Bc. Skružná Andrea, Šuma Vladimír, Procházková 
Lenka (jednatelka) 
Nepřítomni: Ing. Elman Ivo - omluven 
Hosté:, Ing. Bešta Václav, Krycner Václav, Zubáková Venuše 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 11.5.2021 od 8,30 hod. Program jednání je  
dle zaslané pozvánky následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Informace z provozu skládky 
3/ Informace o poplatcích a cenách za likvidaci SKO od 1.1.2021 
4/ Informace k jarnímu svozu DNO 
5/ Projednání a schválení účetní závěrky za rok 2020 
6/ Návrh Závěrečného účtu za rok 2020 + zpráva auditora 
7/ Informace z jednání o změně smlouvy s ŘSD 
8/ Informace o nové technologii na zpracování odpadu 
9/ Informace ze schůzky – výtopna Litoměřice 
10/ Hospodaření za leden-březen 2021 
11/ Valná hromada společnosti (bez předložených bodů) 
12/ Různé (příprava ČS, smlouva audit, školení pro obce…), diskuze 
13/ Závěr 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu.   
Program jednání byl odsouhlasen poměrem hlasů 10 – 0 – 0. 
Ing. Medáček v úvodu uvedl, že poslední jednání rady se konalo 5.11.2020, rada se zabývala přípravou 
prosincové členské schůze – projednávala zejména ekonomické záležitosti – návrh rozpočtu na rok 2021, 
návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2022-2023 a seznámila se s hospodařením za období leden 
až září 2020.  
V samostatném bodu se rada věnovala informacím o novém zákonu o odpadech, zejména však dopadům na 
cenu za likvidaci komunálních odpadů od roku 2021. Rada v působnosti valné hromady schválila předložené 
variantní navýšení ceny za likvidaci komunálních odpadů v závislosti na účinnosti zákona. Varianta 1 – 
navýšení ceny o valorizaci nákladů, varianta 2 – kromě valorizace nákladů, ze zákona navýšení rezervy na 
rekultivaci o 45,-Kč a zvýšení poplatků za ukládání odpadů na skládku - limit 200 kg komunálních odpadů na 
obyvatele v r. 2021, které budou zařazeny do dílčího poplatku za využitelné odpady (v naprosté většině 
směsný komunální odpad a objemný komunální odpad) za stávající výši poplatku tedy 500 Kč/t, v plné sazbě 
budou využitelné odpady zpoplatněny od okamžiku přesáhnutí daného množství částkou 800,- Kč/t. Nárok 
na nižší poplatek musí obec uplatnit písemně prostřednictvím svozce či přímo u provozovatele skládky.  
    
Úkol členské schůze - pokračovat v jednání za účelem zajištění vážení směsného komunálního odpadu na 
svozových autech -    jednání s firmou FCC BEC, s.r.o. z důvodu koronavirových opatření ve svozové firmě 
zatím nepokračují. 
Po kontrole usnesení z minulých rad a členské schůze předsedající přistoupil k projednání druhého bodu 
programu. 
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Ad 2/  Informace o provozu skládky a ostatních zařízení „SONO“ 
P. Krycner informoval radu o provozu zařízení „SONO“ za období od konání členské schůze.  Provoz skládky, 
kompostárny i recyklace je zachován, problémy  v personální oblasti – dlouhodobá nemoc, covid + karanténa 
zaměstnanců, výpomoc na DPP. 
Usnesení k bodu 2: 
Rada bere na vědomí informace o provozu zařízení „SONO“. 
 
Ad 3/ Informace o poplatcích a cenách za likvidaci SKO od 1.1.2021 
Předsedající Ing. Medáček připomněl, že s platností nového zákona o odpadech došlo ke změnám při 
likvidaci komunálních odpadů pro obce a města. Změna se týká jak ceny za uložení odpadu, tak samotného 
uplatnění nároku na zahrnutí komunálního odpadu obce do dílčího základu poplatku za ukládání 
komunálního odpadu v souladu s ust. § 157 odst. 2. 
Ing. Medáček seznámil radu s tabulkou uplatněných nároků na „slevu z poplatku“ jednotlivých obcí a měst. 
Vedle výpočtu poplatku pro rok 2021 (200 kg/obyv. x počet obyvatel k 1.1.2020), je zde uvedeno množství 
odpadů uplatněných prostřednictvím svozce (plná moc a zplnomocnění FCC BEC, s.r.o. pro uplatnění slevy) a 
uplatněných přímo na skládce SONO, některé obce/města uplatnili slevu i na jiné skládce. Množství 
uplatňovaných odpadů stanovených svozcem pro rok 2021 bylo určeno dle skutečnosti za rok 2020. 
V případě nesouladu uvedeného množství odpadů v nároku na uplatnění slevy a skutečnosti v letošním roce, 
bude možné rozdělení uplatněných poplatků přehodnotit (po čtvrtletích) a dokumentaci k poplatkům upravit 
(jen v případě likvidace odpadů prostřednictvím svozce a současně fakturací ze skládky přímo na obec/město, při 
uplatnění slevy pouze prostřednictvím svozce je limitní vypočtené množství dle zákona).  
Cena za likvidaci odpadu byla od 1.1.2021 upravena dle minule schválené varianty č. 2 – tj. navýšení ceny z 
důvodu valorizace nákladů + navýšení dle zákona - rezerva na rekultivaci a nová úprava poplatků, tzn. cena 
za likvidaci směsného komunálního odpadu vč. DPH činí  1.179,-Kč/t (vč. rezervy na rekultivaci + poplatku 
500,-) nebo 1.479,-Kč/t v případě, že obec přesáhne stanovený ukazatel 200 kg/obyv. Cena za likvidaci 
velkoobjemového odpadu se navýšila na 1.322,-Kč/t (vč. rezervy na rekultivaci + poplatku 500,-) anebo 
1.622,-Kč/t v případě poplatku ve výši 800,-Kč/t.  
Usnesení k bodu 3: 
Rada bere na vědomí informace o uplatňování nároku na zahrnutí komunálního odpadu obce do dílčího 
základu poplatku za ukládání komunálních odpadů a cenách za ukládání komunálních odpadů na skládce 
SONO od 1. 1. 2021.  
 
Ad 4/ Informace k jarnímu svozu DNO 
Jarní svoz drobných nebezpečných odpadů z členských obcí byl z důvodu covid zahájen až 1. května 2021. 
S odkazem na smlouvu O sběru, svozu a odstranění nebezpečných složek komunálního odpadu z členských 
obcí „SONO“, bod IV., práva a povinnosti objednatele, byly členské obce požádány o součinnost při dozoru a 
zajištění smluvních podmínek na stanovištích: 
K odběru nebezpečných odpadů dochází na stanovištích sběrného vozidla ve sjednaných termínech a k 
předání musí docházet osobně, nelze akceptovat „hromady“ nebezpečných odpadů na stanovištích! Vývoz 
nebezpečných složek komunálního odpadu ze sběrných dvorů v rámci smlouvy probíhá na základě 
individuální dohody se zástupcem společnosti FCC BEC, s.r.o., stejně jako v předchozích letech.  
Pro další jednání rady bude připraven dodatek ke smlouvě z důvodu změny v počtu sběrných dvorů - obec 
Chodouny. 
Usnesení k bodu 4: 
Rada bere na vědomí informace o jarním svozu DNO a přípravě dodatku ke smlouvě o sběru, svozu a 
odstranění nebezpečných složek komunálního odpadu z členských obcí „SONO“. 

Ad 5/ Projednání a schválení účetní závěrky za rok 2020 
Pí. Zubáková informovala členy rady o organizaci činností při schvalování účetní závěrky v souladu 
s vyhláškou č. 220/20163 Sb. a stanovami Sdružení. Vzhledem k tomu, že významné dokumenty 
k závěrečnému účtu jsou využitelné i při posuzování věrného a poctivého obrazu účetní závěrky a naopak 
údaje z účetní závěrky jsou využitelné pro posouzení hospodaření Sdružení, jsou předkládány tyto 
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dokumenty k projednání najednou. Rada byla seznámena s účetní závěrkou sestavenou k datu 31. 12. 2020, 
která je tvořena výkazy: Výkaz zisku a ztráty, Rozvaha a Příloha k účetní závěrce. Na základě provedených 
kontrol finanční výbor shrnul své závěry kontrolních zjištění ve zprávě pro radu, kterou přednesl předseda 
finančního výboru ing. Bešta. Členové výboru doporučují radě schválit účetní závěrku a současně připravili 
návrh na rozdělení zisku a převody finančních prostředků, k čemuž je rada pověřena členskou schůzí. Údaje 
účetní závěrky doporučují zapracovat do závěrečného účtu za rok 2020. Protokol o schvalování účetní 
závěrky podepsalo na místě 10 přítomných členů rady (celkový počet 11 členů). 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k předložené účetní závěrce a zprávě členů finančního výboru, 
případně vznesli dotazy k předloženému hospodaření SONO za období leden – prosinec 2020. 
 
Jelikož žádný ze zástupců rady nevznesl žádné další dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali o schválení 
účetní závěrky za rok 2020 a rozdělení hospodářského výsledku včetně převodů finančních prostředků z účtu 
hospodářské činnosti.  Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro přijetí rozhodnutí rady se vyslovili její členové v počtu přítomných členů rady Sdružení: 
Souhlas:  10   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 5: 
a) Rada Sdružení na základě doporučení finančního výboru, závěrů inventarizační komise a výroku 
auditora schvaluje účetní závěrku sestavenou k 31. 12. 2020. Údaje účetní závěrky obsažené v účetních 
výkazech tvoří přílohu zápisu. 

b) Rada Sdružení schvaluje na základě usnesení členské schůze č.7/červen2020 k bodu 7b návrh na 
rozdělení hospodářského výsledku za rok 2020 ve výši 4.568.887,02 Kč, který je tvořen výsledkem 
hospodaření hlavní činnosti (zisk 1.933.732,26 Kč) a výsledkem hospodářské činnosti (zisk 2.635.154,76 Kč) 
takto:  převod zisku na účet 432 - nerozdělený zisk minulých období.  

c) Rada Sdružení schvaluje a doporučuje členské schůzi také ke schválení návrh na převod finančních 
prostředků z bankovního účtu hospodářské činnosti na základní běžný účet jako zdroj příjmové strany 
rozpočtu ve výši min. 6.000.000,-Kč (zisk hospodářské činnosti, odpisy majetku). 

d) Rada po projednání schvaluje návrh na usnesení červnové členské schůze - delegování pravomoci 
k rozdělení hospodářského výsledku za účetní rok 2021 jako nedílné součásti schvalování účetní závěrky.  

Zodpovídá: Předseda a jednatel Rady Sdružení    Termín: průběžně 
 
Ad 6/ Návrh Závěrečného účtu za rok 2020 + zpráva auditora 
Pí. Zubáková seznámila členy rady s návrhem závěrečného účtu Sdružení za rok 2020, zejména 
s výsledky hospodaření Sdružení z hlediska naplnění rozpočtu příjmů a výdajů dle jednotlivých položek, 
výsledkem je schodek ve výši 9.045.483,79 Kč. Rozpočet na rok 2020 byl schválen podzimní členskou schůzí 
dne 19.11.2019 jako schodkový ve výši 4.031 tis.Kč. Závaznými ukazateli rozpočtu byly stanoveny nedaňové 
příjmy a přijaté transfery ve výši 12.284 tis.Kč, běžné výdaje v závazné výši dle odd. a par. a kapitálové výdaje 
na jednotlivé investiční akce – rozšíření skládky – kazeta C3 a PD na „projekt 2024“ ve výši 16.315 tis.Kč.  
 V průběhu roku byl rozpočet měněn z důvodu věcných změn, které ovlivňovaly aktuální čerpání rozpočtu 
příjmů a výdajů. Byla přijata celkem čtyři rozpočtová opatření, změny se týkaly zejména výše výdajů na 
realizované investiční výdaje – rozšíření skládky a vymístění jímky podzemních vod mimo těleso skládky, 
nová izolace a doplatek likvidace vod z původní jímky skládkových vod, provedené opravy majetku (asfalt - 
cesty), ale také výdajů na svoz DNO z členských obcí… 
r.o. č. 1 - přesun výdajů ve výši 3.000 tis.Kč z pol. 5169 (spalit.zkouška) na pol.6121 - financování víceprací na 
                 C 3.1. (doplatek původní jímka) a C.3   
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r.o. č. 2 - doplnění příjmů o 1.047 tis.Kč, pol. 3113 - prodej strojů kompostárna - fakturace včetně DPH  
               -  doplnění kapitálových výdajů o 5.100 tis.Kč, pol. 6121 – financ. víceprací nesoutěžených 
                  (původní jímka a zvětšení kapacity prostoru pro skládkování)  

                  - doplnění (vratka) provozních výdajů, částka 3.000 mil.Kč na pol. 5169 - financování vývozu a  
dovozu odpadu z důvodu provedení spalitelné zkoušky z cementárně  

r.o. č. 3 - přesun výdajů z odd.par. 3725, pol. 5169 nákup ostatních služeb ve výši -1 210 tis.Kč : 
               a)  na pol. 5171 - opravy a udržování - opravy komunikací v areálu skládky (710 tis.Kč) 
               b)  na pol. 5362 - platby daní a poplatků - zálohy na daň z příjmu (463 tis. Kč) 
               c)  na pol. 5362, odd.par.6310 - srážková daň z úrokových příjmů (37 tis. Kč) 
r.o. č. 4 - úprava rozpočtu dle výše předpokládaných výdajů 
               a)  odd.par.3724, pol. 5169 - navýšení výdajů na svoz nebezpečných odpadů z členských obcí +400 tis. 
               b)  odd.par.3725, pol. 5169 - storno výdajů na vývoz odpadu pro potřeby spalitelné zkoušky – 1.800 tis. 
               c)  odd.par.3725, pol. 6121 - storno výdajů na projektovou dokumentaci – 200 tis. 

 
Rozpočet po posledním rozpočtovém opatření č.4/2020, vykázal schodek rozpočtu ve výši 9.484 tis.Kč, 
rozpočtové příjmy po konsolidaci dosáhly výše 13.331 tis. Kč a výdaje po konsolidaci 22.815 tis. Kč.  
 
Skutečné plnění rozpočtu za rok 2020 
Celkové příjmy: 19.808.142,04 Kč, po konsolidaci 13.455.142,04 Kč – plnění rozpočtu na 100,93 % 
Celkové výdaje: 28.853.625,80 Kč, po konsolidaci 22.500.625,80 Kč – plnění rozpočtu na 98,62 %  
Schodek rozpočtu: 9.045.483,76 Kč – plnění rozpočtu na 95,38% 
 
Členové rady byli seznámili s ostatními oddíly závěrečného účtu – s přehledem majetku, který byl 
odsouhlasen inventarizační komisí při fyzické a dokladové inventarizaci a sepsán v závěrečné zprávě, 
vyúčtováním finančních vztahů k rozpočtům obcí a se zprávou nezávislého auditora o přezkoumání 
hospodaření svazku v roce 2020, závěr bez chyb a nedostatků. Přílohu závěrečného účtu tvoří zpráva 
auditora a výkazy účetní závěrky.  
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k závěrečnému účtu, případně aby vznesli dotazy 
k předloženému kompletnímu hospodaření SONO za rok 2020. 
 
Jelikož žádný ze zástupců rady nevznesl žádné dotazy, vyzval předsedající, aby vzali na vědomí návrh 
Závěrečného účtu dobrovolného svazku obcí za rok 2020.  Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro přijetí rozhodnutí rady se vyslovili její členové v počtu přítomných členů rady Sdružení: 
Souhlas:    10   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů 
  
Usnesení k bodu 6: 
Rada bere na vědomí předložený návrh Závěrečného účtu za rok 2020 a doporučuje ke schválení červnové 
členské schůzi jako souhlas s celoročním hospodařením „bez výhrady“. Rada ukládá zaslat prostřednictvím 
datových schránek návrh závěrečného účtu členským obcím ke zveřejnění společně s pozvánkou. 
Zajistí: Zubáková V.        Termín: do 8. 6. 2021 
 
7/ Informace z jednání o změně smlouvy s ŘSD 
Ing. Medáček informoval o jednání se zástupci ředitelství silnic a dálnic ohledně nových podmínek smlouvy 
za ukládání odpadu na skládce. Předběžně byl odsouhlasena příprava dodatku ke smlouvě, který bude nově 
akceptovat reálné ceny. Ty se navyšují a každoročně až do roku 2030 se budou navyšovat zejména  
o zákonem stanovený poplatek za ukládání odpadu na skládky. 
Usnesení k bodu 7: 
Rada bere na vědomí informace o přípravě dodatku smlouvy s ŘSD. 
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8/ Informace o nové technologii na zpracování odpadu 
Předsedající informoval členy rady o nové technologii, kterou vyvinula česká firma LOGeco. Jedno zařízení 
pracuje na Mostecku. Stroj umí zpracovat třeba i komunální odpad, to znamená, že si stroj poradí i 
s netříděnou surovinou a zpracuje ji na jednotlivé složky. Technologie funguje na bázi „katalytické 
depolymerizace“, tedy procesu, při němž se odpad smíchá s chemikáliemi a katalyzátory a způsobí rozklad na 
původní suroviny, ze kterých byl obsah odpadu vyroben. Zástupci sdružení byli pozváni k jednání o této 
technologii. 
Usnesení k bodu 8: 
Rada bere na vědomí informace o nové technologii na zpracování odpadu 
 
9/ Informace ze schůzky – výtopna Litoměřice 
Předsedající uvedl, že se společně s předsedou finančního výboru Ing. Beštou zúčastnil schůzky v prostoru 
Centra pro výzkum geotermální energie RINGEN, kterou inicioval místostarosta města Litoměřice a poslanec 
PSP ČR Mgr. Karel Krejza. Následně předal slovo Ing. Beštovi, aby informoval o podrobnostech schůzky. 
Úvodem bylo toto centrum představeno jako vědecké pracoviště zřízené městem, a následně převedené pod 
Univerzitu Karlovu. V rámci projektu velké výzkumné infrastruktury RINGEN „monitoruje“ vše odehrávající se 
kolem geotermálního vrtu v areálu bývalých kasáren u litoměřického výstaviště. Poté byli krátce seznámeni 
s jeho prací a dalšími vědeckými záměry (mezi jiné využití geotermální energie jako zdroje tepla pro centrální 
vytápění města nebo využití vrtu k akumulaci energie získané na území města a okolí z jakýchkoliv zdrojů). 
Následně se k jednání připojil zástupce firmy  United Energy, a.s. Teplárny v Litoměřicích a ředitel TERMIZO 
a.s., spalovny odpadů v Liberci. Obě firmy náležející společnosti MVV Energie CZ a.s., které spadají pod MVV 
Energie AG, se sídlem ve Spolkové republice Německo. 
Vlastní jednání se neslo v duchu možnosti využití komunálních odpadů, svážených na skládku v majetku 
SONO, respektive v budoucnu vytříděné části odpadů s odpovídající výhřevností, za účelem jeho možného 
spalování ve výtopně Litoměřice. Jednalo se o politicky uchopitelné řešení, kdy plánovaná třídírna odpadů 
SONO by dodávala TAP do výtopny, která hledá energetický zdroj tepla pro budoucí období jako náhradu 
hnědého uhlí. 
Po čtyřech hodinách vysvětlování záměrů a možností obou stran včetně všech dílčích provozně 
ekonomických vlivů došlo k „vystřízlivění“, a to při otázce odběratelů odpadu: „Kolik že bychom zaplatili za 
jimi odebraný odpad.“ Tato představa protistrany v podstatě ukončila jednání, protože ekonomika naší 
investice do třídění, tedy výroby TAP, počítá naopak s jeho prodejem.  
Usnesení k bodu 9: 
Rada bere na vědomí informace ze schůzky se zástupci města Litoměřice, Teplárny v Litoměřicích a 
ředitelem TERMIZO a.s. Liberec o možnostech dodávek TAP z plánované třídírny odpadů SONO do výtopny 
v Litoměřicích. 
 
10/ Hospodaření za leden-březen 2021 
Pí. Zubáková seznámila radu s přehledem hospodaření za období leden až březen 2021. Celkové příjmy tvoří 
pouze přijaté úroky ve výši 6.832,93 Kč, celkové výdaje dosáhly částky 22.469,70 Kč, schodek rozpočtu ve 
výši 15.636,77 Kč. Do výdajů nejsou zahrnuty faktury za uložení odpadu ŘSD, dosud nebyly uhrazeny, čeká se 
na výsledek jednání o úpravě smluvní ceny.  
Usnesení k bodu 10: 
Rada SONO bere hospodaření za období leden – březen 2021 na vědomí a doporučuje členské schůzi ke 
schválení.  
Rada pověřuje finanční výbor hledáním vhodného řešení úhrad faktur ŘSD v obvyklých cenách  
od začátku roku do doby podpisu dodatku smlouvy.  
 
Ad 11/  Valná hromada společnosti (bez předložených bodů) 
 
Ad 12/  Různé, diskuze 
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a) Rada byla seznámena s návrhem smlouvy společnosti LN-AUDIT s.r.o. na provedení přezkoumání 
hospodaření svazku v roce 2021.  
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k předloženému návrhu smlouvy, případně vznesli dotazy, 
následně bylo přistoupeno k hlasování. 
Usnesení k bodu 12a:  
Rada SONO schvaluje předložený návrh smlouvy na provedení auditu se společnosti LN-AUDIT s.r.o. a 
pověřuje předsedu rady podpisem smlouvy.   
 

b) Příprava členské schůze – 24. června 2021 v KC Lovoš v Lovosicích od 10,00 hodin 
Usnesení k bodu 12b: 
Pozvánka včetně projednávaných ekonomických dokumentů budou zaslány jednotlivým obcím ke 
zveřejnění. 
 

c)  Školení společnosti INISOFT s.r.o. 
Nabídka společnosti je zaměřená na zákonné povinnosti a novinky vyplývající z odpadové legislativy 
aplikované na povinnosti obce a oprávněné osoby ve vazbě na nový zákon o odpadech a připravované 
prováděcí vyhlášky.  
Tématický obsah školení:  
 Aktuální legislativa & nová legislativa OH  Oběhové hospodářství a cíle OH  Povinnosti původce/obce  
Oprávnění obce & zapojení živnostníků  Nastavení obecního systému OH & obecně závazná vyhláška  
Školní sběr & obec & škola  Evidence odpadů & IČZ a IČP  Ohlašování odpadů Změny ve způsobu 
zpoplatnění komunálního odpadu  Biologicky rozložitelný odpad a nové povinnosti při provozování 
komunitní kompostárny  Poplatky za ukládání odpadů na skládky & uplatnění nároku na nižší sazbu  
Zpětný odběr vybraných výrobků & pneumatiky, elektrozařízení 
Usnesení k bodu 12c: 
Po diskuzi členů rady byl termín konání stanoven po prázdninách na začátek září po předběžném 
průzkumu zájmu zástupců obcí – možná účast starosty, místostarosty nebo i zaměstnance, zabývající se 
odpadovým hospodářstvím obce.   
  
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 11. května 2021 
Zapsal V. Zubáková    

 

Ing. Petr Medáček      ____________________________ 

 


